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Tisztelettel

írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Oktatásunk" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdéseket kívánok benyújtani Dr. Hiller

István Oktatási és Kulturális Miniszter Úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az oktatás minősége kulcsfontosságú Magyarország boldogulása szempontjából . A színvonal

biztosításához megfelelő szintű finanszírozás szükséges . Kérném Miniszter Urat, szíveskedjen

tájékoztatást nyújtani egy konkrét egyetem, mondjuk a Corvinus Egyetem (és

természetszerűen jogelődjei) kapcsán arról, hogy

1) miképp alakult finanszírozása 1990 óta?
2) miképp alakult a hallgatói és oktatói létszám 1990 óta?
3) miképp alakultak az ösztöndíjak, illetve az oktatói bérek (kérném, hogy a tanársegédek,
adjunktusok és docensek, a rektor), valamint az oktatók munkáját segítők bérel 1990 óta?
4) a többletfeladatokat vállaló oktatók, például a különféle szakokon Ph.D. képzésben

részvevő oktatók, milyen juttatásban részesültek 1990 óta?
5) a különféle szakokon induló Ph.D. képzést milyen mértékben támogatja az állam (ezen

belül kérnék az oktatók, illetve a hallgatók támogatásáról is tájékoztatást)?

Várom megtisztelő válaszát!
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